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Finansudvalget 

Folketinget 

6 . maj 2021 

Finansudvalget har i spørgsmål 8 af 22. april 2021 stillet mig føl-

gende spørgsmål vedrørende aktstykke om salg af Banedanmarks 

del af Vejle Godsplads, som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet 

er stillet efter ønske fra Marcus Knuth (KF). 

Spørgsmål nr. 8: 

Er ministeren bekendt med, at et flertal i Vejle byråd i 2019 har be-

sluttet at forespørge muligheden for at kommunen køber de 3 

grunde? 

Svar: 

Nej, det er jeg ikke bekendt med. Jeg kan desuden oplyse, at Vejle 

Kommune heller ikke har henvendt sig til Banedanmark med et 

ønske om at købe Banedanmarks areal ved Vejle Godsplads.  

Med venlig hilsen 

Benny Engelbrecht 
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